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Z á p i s n i c a 
 

zo zasadnutia Komisie výstavby, regionálneho rozvoja a životného prostredia pri MsZ 
v Banskej Štiavnici, konaného v zasadacej miestnosti  MsÚ v Banskej Štiavnici dňa 09.01.2018 

 

 
Prítomní:                  Ing. Ján Čamaj, predseda komisie, 

Mgr. Peter Ernek, člen komisie, 
Mgr. Martin Macharik, člen komisie, 
Ing. Adela Prefertusová, členka komisie, 
Ing. Ivana Ondrejmišková, prednostka MsÚ, 
Ing. Zuzana Kladivíková, vedúca odd. výstavby, ÚP a ŽP 
Mgr. Katarína Hulinová, zapisovateľka komisie 

 
Ospravedlnený:   Ing. Juraj Čabák, podpredseda komisie 
 
Program: 
 

1. Otvorenie 
2. Informatívna správa o ďalších možnostiach rozvoja Mestských kúpeľov – plavárne 
3. Rôzne 
4. Záver 

  
1. Otvorenie 
 
Zasadnutie komisie sa začalo o 13.10 hodine. Predseda komisie Ing. Ján Čamaj privítal prítomných 
členov komisie a ostatných prítomných a prečítal návrh programu. Členovia komisie odsúhlasili 
program rokovania bez zmien a zasadnutie komisie výstavby začalo.  
 
2. Informatívna správa o ďalších možnostiach rozvoja Mestských kúpeľov – plavárne 
 
Ing. Ivana Ondrejmišková oboznámila členov komisie s informatívnou správou o ďalších možnostiach 
rozvoja Mestských kúpeľov. Táto správa bola predložená na MsZ a následne je predložená do 
jednotlivých komisií, aby predložili svoje stanoviská, na základe ktorých bude správa o ďalších 
možnostiach rozvoja Mestských kúpeľov dopracovaná.  
 
RNDr. Pavel Bačík oboznámil členov komisie s aktuálnym stavom Mestských kúpeľov (nový 
prevádzkový poriadok) a z projektu z roku 1990 vypichol hlavné body, ktoré už v tom čase boli 
navrhnuté na rekonštrukciu, resp. úpravu.  
 
Komisia výstavby, regionálneho rozvoja a životného prostredia  
B e r i e    n a    v e d o m i e: 
Informatívnu správu o ďalších možnostiach rozvoja Mestských kúpeľov – plavárne 

 
Komisia výstavby, regionálneho rozvoja a životného prostredia  
O d s ú h l a s i l a    k r á t k o d o b é    r i e š e n i a: 

- Zrealizovanie zníženia stropu nad plaveckým bazénom 
- Úprava plochy pred vstupom do Mestských kúpeľov 

 
Komisia výstavby, regionálneho rozvoja a životného prostredia  
O d s ú h l a s i l a    d l h o d o b é    r i e š e n i a: 

- Vypracovanie štúdie na „Mestský wellness“ 
- Rekonštrukcia bazénu – zníženie hĺbky, napnutá hladina 

 
3. Záver 
Ing. Ján Čamaj poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie komisie ukončil. 
 
 
 
 

Ing. Ján Čamaj, v.r.  
 predseda komisie 

Zapísala: Mgr. Katarína Hulinová 
   16.01.2018 


